
سه شنبه 4 آذر 1399 -  قیمت: 2000 تومان

رسانه مستقل
روزنامه

www.donyayehavadar.ir 624

زمزمههای»منممنم«ازنیمکتداغآبیهابهگوشمیرسد؛

جدایی »پرویز« از »محمود« کلید خورد!

»دنیایهوادار«بررسیمیکند؛

احتمال حذف توقف های 
»کووید برک« تا چه میزان جدی است؟

صفحه 6

»دنیایهوادار«بررسیمیکند؛

رغبت بیشتر مردم به خانه
 جای آپارتمان در انگلستان

صفحه 4

»مدیرکلحفاظتمحیطزیستپایتخت«تأییدکرد:

افزایش حفاظت از حیات وحش 
تهران همزمان با فصل سرما

صفحه 2

اوضاع از این قرار است که »پرویز مظلومی« در مقام »سرپرست استقلال«، در مسائل فنی دخالت می کند و به جای پست اصلی خویش، سودای سرمربیگری آبی های پایتخت را دارد. شنیدن این 
خبر می تواند عواقب بسیار بدی برای تیم محمود فکری داشته باشد، ترافیک در نیمکت استقلال با حضور »حنیف عمران زاده«، »آرش برهانی« و »امید علی دفتری« تا »عبدالصمد مرفاوی« و »پرویز 
مظلومی« و... که هریک سابقه »سرمربیگری« را پیش از این در رزومه ی خود داشته اند، باعث شده تا فی المثل مربی ای که شخصاً سالیان سال به عنوان سرمربی در استقلال فعالیت می کرد، امروز 

دستیاری فکری - که سابقا دستیار خودش بوده! - را تاب نیاورد...
ادامه در صفحه 7

»دنیای هوادار«

را گرامی می دارد



2
روزنامه

سه شنبه 4 آذر 99 -  شماره  624

جوانان؛ناقلانخطرناک
دورهمیهایخانگی

رئیس ستاد مقابله با کرونا در کلانشهر تهران با بیان اینکه 
موج جدید بیماری کووید 19 در کل دنیا آغاز شده و کشور 
ما نیز  از تنش های این موج جدید مصون نخواهد بود، بر 
پرهیز از دورهمی های خانوادگی به عنوان یکی از اصلی ترین 

کانون های ابتلا تاکید کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، علیرضا زالی در جمع خبرنگاران با 
بیان اینکه در عرصه جهانی شاهد موج جدید بیماری کووید 
19 هستیم، گفت: طی دو روز گذشته در ایالات متحده آمریکا 
بالاترین میزان مرگ و میر از شروع بیماری کرونا ثبت شد، 
همچنین آمار کسب شده از کشورهای اروپایی نیز مبنی بر 
افزایش آمار ابتلا و مرگ و میر است. بنابراین موج جدید 
افزایش بیماری در دنیا آغاز شده و طبیعتاً از آنجا که این 
بیماری یک پاندمی است، کشور ما نیز  از تنش های موج 
جدید بیماری مصون نخواهد بود. وی با بیان اینکه بخشی از 
افزایش آمارهای ابتلا و فوتی کشور در همخوانی با گسترش 
جهانی این بیماری است، اظهار کرد: همانطور که از قبل پیش 
بینی می کردیم در فصل پاییز با سرد شدن تدریجی هوا، بروز 
بیماری های تنفسی و به خصوص با توجه به عدم امکان 
حضور در فضاهای غیر مسقف و باز و همچنین افزایش حضور 
افراد در فضاهای بسته، بار بیماری نیز افزایش یافته است. 
زالی با اشاره به مطالعه اخیر نیچر در رابطه با نقش مداخلات 
کرونایی در کاهش گسترش کروناویروس، اظهار کرد: بر اساس 
نتایج این مطالعه متاسفانه تجمعات کوچک و متوسط و یا 
همان گردهمایی های کوچک در رده اول مخاطرات اجتماعی 
و عامل شیوع بیماری قرار گرفته است. وی با بیان اینکه 
دورهمی های خانگی کاملاً در زمره این گروه پرمخاطره قرار 
می گیرد، عنوان کرد: در همین راستا کشورهای ایتالیا و اسپانیا 
یکی از دلایل افزایش بیماری در دوره جدید را تجمعات فردی 
و اجتماعی اعلام کرده اند. فرمانده ستاد مقابله با کرونا در 
کلانشهر تهران در رابطه با نقش موثر گردهمای های خانگی در 
شیوع بیشتر بیماری، گفت: با شروع فصل سرما و طولانی شدن 
شب ها از مردم شریف تهران می خواهیم که از دورهمی های 
خانگی و خانوادگی که به شدت کانون ابتلای بیماری است، 

اجتناب کنند. 

طرحجدیدتأمیناجتماعیبرای
برقراریبیمهبیکاری

مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی با اشاره به اینکه از اسفند 
تا آخر خرداد مقرری بیمه بیکاری یک میلیون و ۵۰هزارنفر 
برقرار شد گفت: از خردادماه تا کنون مقرری بیمه بیکاری 
برای ۸۲هزارنفر برقرار شده است. طرحی درباره بیمه بیکاری 
از سوی سازمان آماده و ارائه شده است که جزئیات آن در 
کمیته اقتصادی ستاد ملی کرونا بررسی و موارد لازم تصمیم 

گیری می شود.
خدمات  فهرست  اجتماعی  تامین  سازمان  مدیرعامل   
غیرحضوری شده این هفته را اعلام کرد و گفت: استعلام 
وضعیت دریافت مستمری، استعلام ارتباط بیمه ای بیمه 
شدگان در سامانه خدمات غیرحضوری، درخواست تکمیل 
سوابق کسری از ماه، ابلاغ مفاصاحساب واگذارنده و پیمانکار 
در سامانه خدمات الکترونیکی سازمان، برای کلیه پیمانکاران و 
واگذارندگان کار سراسر کشور، ثبت نام غیرحضوری افراد تبعی 

توسط بیمه شده اصلی از این جمله هستند.

تطبیق اطلاعات هویتی افراد با شماره تلفن همراه

مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی درباره ثبت نام برای دریافت 
خدمات غیرحضوری و ضرورت ارائه شماره حساب و تطابق 
اطلاعات هویتی فرد با شماره تلفن همراهش گفت: برای برخی 
خدمات شماره حساب می خواهیم و موبایل که به نام فرد 
باشد. در همه این موارد بخش قابل توجهی ثبت نام کرده اند و 

هرکس ثبت نام نکرده باید اطلاعاتش را تکمیل کند.

کرونا در ایران

خبری

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان تهران گفت: همزمان 
با فصل سرما برنامه ها و اقدامات حفاظتی برای صیانت 
از حیات وحش در مناطق تحت مدیریت محیط زیست 

استان تهران افزایش خواهد یافت.
به گزارش »دنیای هوادار«، سعید محمودی در بازدید از 
منطقه حفاظت شده ورجین لواسان و در جمع محیط بانان 
با اشاره به درگیری های اخیر محیط بانان این منطقه با 
شکارچیان غیر مجاز و قدردانی از فعالیت و از خود گذشتگی 
آنان گفت: گشت، پایش و کنترل مناطق در فصل سرما 
به علت احتمال افزایش حضور شکارچیان و سوءاستفاده 
متخلفان بیشتر می شود و در نتیجه احتمال  رویارویی 

محیط بانان با شکارچیان نیز به مراتب بیشتر خواهد بود.
وی با هشدار به متخلفان شکار و صید و متجاوزان به 
عرصه های طبیعی و مناطق حفاظت شده در استان تهران 
به ویژه منطقه ورجین اظهارکرد: به طور قطع محیط بانان و 
یگان حفاظت محیط زیست استان تهران با هر گونه تخلف 
شکار و شروع به شکار و تعرض به عرصه های تحت مدیریت 
برخورد جدی و قانونی خواهد داشت. محمودی تصریح کرد: 
هم اکنون فصل جفت گیری حیات وحش آغاز شده است 
و از طرفی به علت سرما و بارش برف در ارتفاعات، حیات 
وحش با علوفه کمتری مواجه خواهد شد و به همین 
علت باید همه ما در امر حفاظت از حیات وحش دقت و 
برنامه ریزی بیشتری داشته باشیم. مدیرکل حفاظت محیط 

از شهروندان  قدردانی  با  تهران همچنین  استان  زیست 
به خصوص شهروندان لواسانی در حفاظت از حیات وحش 
توصیه هایی هم برای مردم داشت. محمودی از شهروندان 
خواست تا از هرگونه علوفه دهی به حیات وحش بدون 
هماهنگی با محیط زیست و پاسگاه های محیط بانی جداً 
خودداری کنند همچنین در صورت اطلاع از هرگونه تخلف 
محیط زیستی در حوزه شکار و صید و زمین خواری موضوع 

را به سرعت به محیط زیست منطقه اطلاع دهند.

سرشماری زمستانه حیات وحش استان تهران

وی در ادامه از برنامه این اداره کل برای سرشماری زمستانه 
حیات وحش استان تهران خبر داد و افزود: سرشماری 
زمستانه حیات وحش برای بررسی وضعیت چهارپایان 
پستاندار علفخوار و مطالعه در خصوص موضوعات مربوطه 
به حیات وحش و بررسی های لازم انجام و نتایج کیفی آن 
متعاقباً اعلام خواهد شد. مدیرکل حفاظت محیط زیست 
استان تهران در این بازدید سرزده از اداره حفاظت محیط 
زیست شهرستان شمیرانات و پاسگاه محیط بانی گلندوک 
دیدن کرد و از نزدیک در جریان آخرین وضعیت محیط بانان 
این منطقه قرار گرفت. وی همچنین در پاسگاه سرمحیط 
بانی گلندوئک، با امیرحسین کرمیان -محیط بانی که مدتی 
قبل در درگیری مسلحانه با شکارچیان زخمی شده بود- 

دیدار و گفت وگو کرد.

خبر اول

»مدیرکل حفاظت محیط زیست پایتخت« تأیید کرد:

افزایش حفاظت از حیات وحش تهران همزمان با فصل سرما

واکنش قالیباف به محدودیت های کرونایی، مشکلات مردم و طرح معیشتی دولت چه بود؟

به  اشاره  با  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
محدودیت های جدید کرونایی گفت: یکی از راه های 
اثربخشی قرنطینه افزایش تعداد تست های رایگان یا با 

قیمت کنترل شده در مناطق قرمز است.
در  قالیباف  باقر  محمد  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
جلسه علنی مجلس شورای اسلامی در نطق پیش 
تبریک هفته بسیج گفت: سالروز  با  از دستور خود 
تشکیل بسیج مستضعفین و فرمان تاریخی حضرت 
امام خمینی)ره( را تبریک می گویم. هفته بسیج را 
اجتماعی،  فرهنگی،  عرصه  مجاهدان  به  همچنین 
اقتصادی و علمی تبریک می گویم. شجره طیبه بسیج 
در این سال ها بر مبنای آرمان انقلاب اسلامی خدمات 

بی نظیری در پیشبرد اهداف انقلاب داشته است.
رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان این که امام 
خمینی)ره( بسیج را از مردم کوچه و پس کوچه های 
دورترین شهرها دور هم جمع کرد، اظهار کرد: بسیج 
داد  نشان  و  بود  اسلامی  انقلاب  جوشان  چشمه 
استفاده  به مردم و  با تکیه  انقلاب اسلامی  چگونه 
از ظرفیت های داخلی، مردم و مستضعفان می تواند 

تهدیدهای مختلف علیه مردم را خنثی کند.
قالیباف از اقدام بسیج موسوم به محرومیت زدایی 
سخن به میان آورد و گفت: بسیج در سال های بعد از 
انقلاب توانست جریان وسیعی از محرومیت زدایی را 
عملیاتی کند. امروز جوانان انقلابی و بسیجی، متعهد، 
زمینه های  همه  در  توانسته اند  خلاق  و  خوش فکر 
فرهنگی، اجتماعی، دانش بنیان و فضای مجازی و 
جهادی بارهای زیادی را از دوش حاکمیت بردارند و در 
فعالیت های اخیر خود به شکل منسجم ظرفیت های 
مردمی را در مسیر جدید برای حل آنها قرار داده است. 
این حرکت ان شاءالله آغازگر فعالیتی است که جوانان 
سراسر کشور در مسیر حل مشکلات سوء مدیریت و 

انفعال مدیریتی قدم بر می دارند.
وی با بیان این که مشکلات کشور پیچیده است و 
برای حل آنها باید به ریشه مشکلات برسیم، گفت: 
از  تبعیض  و  فقر  مدیریت،  سوء  بروکراسی،  نظام 
مهم ترین مشکلات است. نکته اینجاست که با وجود 
این مشکلات بزرگ نباید از زندگی روزمره مردم غافل 
شویم. ما در مجلس شورای اسلامی هر دو رویکرد را 

مدنظر داریم. ما برای حل مشکلات ریشه ای به اصلاح 
ساختار بودجه، اصلاح نظام بانکی، طرح شفافیت و 
رفع قوانین زائد می پردازیم و برای مشکلات روزمره، 
نظارت بر بورس، مسکن و اجرای پروژه های نیمه  تمام 

را در دستور کار قرار دادیم.
گرانی  به  اشاره  با  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
کالاهای اساسی تصریح کرد: به عنوان راهکاری کوتاه 
مدت برای این گرانی ها به دنبال طرح معیشت بودیم، 
اما برخی در کشور به دنبال این بودند که برچسب 
به  ما است که  واقعیت جامعه  این  بزنند.  سیاسی 
دلیل انبوهی از ناکارآمدی ها به وضعی برسیم که برای 
مشکلات روزمره مردم چاره اندیشی کنیم. خوشحالیم 
که دولت نیز به همین نتیجه رسیده است. امیدواریم 
قانون طرح حمایت  از فرصت  با استفاده  که دولت 
معیشتی به کمک مردم بیاید. جلب حمایت دولت 
خوبی  نشانه  اما  دیر،  هرچند  مردمی  کمک های  به 
است که مردم از آن استقبال می کنند. مهم نیست این 
طرح قرار است به نام چه کسی به انجام برسد مهم 
این است که هرچه زودتر اجرایی شود. قالیباف در 
مورد بیماری کرونا و محدودیت های جدید اظهار کرد: 
علاوه بر لزوم رعایت همه جانبه پروتکل های بهداشتی، 
باید اقداماتی در سطح مدیریتی صورت گیرد. یکی از 
ملزومات اثربخشی قرنطینه افزایش تعداد تست های 
رایگان و یا با قیمت های کنترل شده به خصوص در 
مناطق قرمز است. همچنین توجه ویژه به مشکلات 
شغلی مجاهدان عرصه ی سلامت پزشکی و تخصیص 
پرداخت  برای  یافته  تخصیص  هزینه های  همه گیر 
مطالبات کادر درمان و تامین تجهیزات لازم برای آنها 
باید مدنظر دستگاه های اجرایی باشد. وی در پایان 
تأکید کرد: به منظور جلب اعتماد عمومی و تامین 
امنیت روانی جامعه همه دست اندرکاران کشور باید 
در مقابله با این ویروس بکوشند و هماهنگ و بدون 

کوچک ترین اختلافی فعالیت کنند.

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید حسن علی اکبری طامه  را گرامی می دارد

خانه ملت
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جامعه

استاندار البرز با بیان اینکه »چرخه شیوع کرونا با تعامل 
و همراهی مردم قطع می شود« گفت: اصناف و بازاریان 

کرونایی  محدودیت های  طرح  اجرای  در  البرز  استان 
همکاری خوبی با مجریان دارند.

به گزارش »دنیای هوادار«، عزیزاله شهبازی در بازدید از  
مبادی و راه ها و مراکز خرید و فروش استان به صورت 
میدانی از کیفیت اجرای طرح مقابله با کرونا بازدید کرد.

وی با اشاره به لزوم همراهی مردم، افزود: چرخه شیوع 
کرونا با تعامل و همراهی مردم قطع می شود.

استاندار البرز با بیان اینکه »اگر مردم همانند موج نخست 
شیوع کرونا نسبت به رعایت دستورالعمل های بهداشتی، 
فاصله گذاری اجتماعی، استفاده از ماسک و پرهیز از 
ترددهای غیرضرور اقدام کنند، چرخه شیوع کرونا متوقف 
البرز در  می شود« بیان کرد : اصناف و بازاریان استان 
اجرای طرح محدودیت های کرونایی همکاری خوبی با 

مجریان دارند.
شهبازی با بیان اینکه »محدودیت ها بر اساس مصوبه 
ستاد کرونا اجرا می شود« تصریح کرد: اقدامات نیروهای 
نظامی و انتظامی و مردمی در راستای کمک به اجرای 

مصوبات مقابله با کرونا ارزشمند و قابل تقدیر است.

ویلاسازی در مناطق خوش آب و هوای البرز احجاف
 در حقوق مردم است

نماینده عالی دولت در استان البرز همچنین بیان کرد: 

توسعه ویلاسازی های خصوصی در مناطق خوش آب و 
هوا و گردشگری اجحاف در حقوق مردم است بنابراین در 
تصویب طرح ها باید در نظر داشته باشیم که به صورت 

ناخواسته به تحقق اهداف این چنینی کمکی نشود.
شهبازی در جلسه ارائه مدل مفهومی تعارضات حوضه 
آبریز طالقان و آسارا که روز دوشنبه- سوم آذر به صورت 
راه  وزیر  معاون  مالواجردی  حضور  با  کنفرانس  ویدئو 
مفهومی  مدل  تصویب  گفت:  برگزار شد،  و شهرسازی 
تعارضات حوضه آبریز به ویژه در حوزه طالقان نیازمند 
بررسی های دقیق تری است از این رو ضرورت دارد زمان 

بیشتری صرف این موضوع شود.
وی ادامه داد: بهره برداری از ظرفیت های طبیعی استان 
حق عموم مردم است از این رو در تصویب این طرح ها 

باید حقوق عمومی و بومیان منطقه حفظ شود.
در  خصوصی  ویلاسازی های  توسعه  گفت:  شهبازی 
مناطق خوش آب و هوا و گردشگری اجحاف در حقوق 
مردم است بنابراین در تصویب طرح ها باید در نظر داشته 
این  اهداف  تحقق  به  ناخواسته  به صورت  که  باشیم 

چنینی کمکی نشود.
وی افزود: در رابطه با این طرح در حوزه البرز نیازمند 
تر توسط  بررسی دقیق  و  بیشتری جهت تحقق  زمان 

کارشناسان هستیم.

»البرز« چه خبر؟

»استاندار البرز«: 

اصناف و بازاریان همکاری خوبی در اجرای محدودیت های کرونایی دارند 
راهاندازیفرآیندصدور

غیرحضوریبرگهتردددررشت
فرماندار رشت از راه اندازی فرآیند ارائه خدمات غیر حضوری 
صدور برگه تردد از طریق پرتال فرمانداری رشت خبر داد و گفت: 
به هیچ وجه به مراجعه حضوری به فرمانداری جهت صدور 
برگه تردد پاسخی داده نخواهد شد. علی فتح اللهی در جمع 
خبرنگاران با اشاره به راه اندازی زیرساخت الکترونیکی لازم 
جهت ارائه خدمات غیرحضوری در راستای صدور برگه تردد 
در مرکز استان، اظهار کرد: از روز سوم آذرماه، صدور برگه تردد 
به صورت غیرحضوری و با مراجعه به پرتال فرمانداری رشت 
به آدرس rasht.gilan.ir  انجام می شود. فرماندار رشت با بیان 
اینکه دسترسی به خدمات صدور برگه تردد در پرتال فرمانداری 
رشت امکان پذیر خواهد بود، گفت: به هیچ وجه به متقاضیان 
دریافت برگه تردد در فرمانداری رشت، خدمات حضوری ارائه 
نخواهد شد و متقاضیان تنها از طریق غیر حضوری می توانند 

درخواست صدور برگه تردد را پیگیری کنند.

کاهشخطرسیلابدرمازندران
به لایروبی  مدیرکل مدیریت بحران مازندران گفت:با توجه 
های مکرر امکان سیل رودخانه ها و مناطق سیل خیز کاهش 
پیدا کرده است. علی اصغر احمدی با اشاره به آسیب سیل 
مهر۹۷ در غرب مازندران و پس از آن در سوادکوه اظهارکرد: 
در این راستا تمام مباحث لایروبی رودخانه ها  در نقاط پر 
خطر در دستور کار قرار گرفت. وی افزود: لایروبی ها همچنان 
در حال انجام است و از این جهت با توجه به لایروبی های  
مکرر امکان سیل رودخانه  ها و مناطق سیل خیز کاهش پیدا 
کرده است. مدیرکل مدیریت بحران مازندران تصریح کرد: البته 
لایروبی انجام شده به این مفهوم نیست که ما اصلاً سیل 
نخواهیم داشت اما تمام تلاش برای پیشگیری از وقوع طغیان 
رودخانه ها و سیل انجام شد تا کنترل شده تر باشد. احمدی 
ادامه داد: در حال حاضر نیز با توجه به بارش های مکرر در چند 
روز گذشته  و اکنون، به دلیل تمهیدات در نظر گرفته شده 
میزان آب گرفتگی در شهرهای مازندران به صفر رسید و رامسر 
و تنکابن که بیشترین بارش ها را به خود اختصاص داده بودند 

هیچگونه آبگرفتگی معابری گزارش نشد. 

رضایتبهتعطیلیاصنافنداشتیم
معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه استانداری اصفهان 
گفت: در حقیقت به تعطیلی مشاغل و ضرر اقتصادی آنها، 
رضایت نداشتیم اما در شرایط فعلی شیوع کرونا، بین بد 
و بدتر، راه حل بد را انتخاب کردیم. حسن قاضی عسگر در 
خصوص محدودیت های جدید کرونا و تعطیلی دو هفته 
ای برخی اصناف، اظهار کرد: متاسفانه قدرت ویروس کرونا 
و انتقال آن به دیگران ۱۰برابر شده است که می تواند عامل 
ابتلا و مرگ بسیاری از افراد شود، از سوی دیگر امروز سیستم 
بهداشت و درمان خسته است و با تداوم این بیماری شاید 
نتواند در بخش سلامت خدمات خود را به تمام بیماران ارائه 
دهد، بنابراین امروز افراد تا حد امکان باید ارتباطات خود با 
دیگران را به حداقل برسانند و هیچ راه دیگری به غیر از این 
نداریم. وی تأکید کرد: در حقیقت به تعطیلی مشاغل و ضرر 
اقتصادی آنها، رضایت نداشتیم اما در شرایط فعلی شیوع 
کرونا، بین بد و بدتر، راه حل بد را انتخاب کردیم. معاون 
هماهنگی امور اقتصادی و توسعه استانداری اصفهان در 
پاسخ به این سوال که هنوز میزان تردد در شهر بالاست، گفت: 
منحنی ها و گزارش های ارائه شده در ستاد ملی کرونا حکایت 
از کاهش فوتی های ناشی از کرونا دارد، بنابراین در این شرایط 
افراد باید پروتکل های بهداشتی را رعایت کنند تا بعد از دو 
هفته شاهد روند نزولی ابتلا به کرونا در کشور باشیم، اما اگر 
افراد همچنان در دورهمی های خانوادگی، مراسم های عقد و 
عروسی و ... شرکت کنند، سیر صعودی انتشار ویروس کرونا 

همچنان ادامه خواهد داشت. 

کوتاه از استان ها

»معاون استاندار البرز«:

اگر محدودیت ها به همین شکل ادامه دار باشد موج سوم را رد می کنیم

عدم تخصیص اعتبار برای مرمت میراث ۹هزار ساله ازبکی!

فرمانده قرارگاه عملیاتی مقابله با کرونا در البرز گفت: 
با اجرای طرح جامع  درست است که اصناف زیادی 
مقابله با کرونا آسیب می بینند ولی اگر مردم سلامت 

نباشند، فعالیت اقتصادی معنایی ندارد.
نورمحمد فردی با اشاره به اینکه چند روز از آغاز طرح 
جامع کرونا گذشته، اظهار کرد: طی این مدت همکاری 
مردم و صاحبان صنوف گروه ۲، ۳ و ۴  برای اجرای این 
طرح مناسب بوده و اگر به همین شکل ادامه داشته 
باشد، می توانیم موج سوم این بیماری را پشت سر 

بگذاریم.
وی با اشاره به اینکه برای نظارت بر اجرای درست این 
طرح ۱۰۰اکیپ نظارتی تشکیل شده، ادامه داد: طی دو 

روز گذشته بیش از ۹۰درصد صنوفی که مشمول تعطیلی 
دو هفته ای شده اند، همکاری لازم را داشته اند و به مابقی 

هم تذکر داده شده است.
وی توضیح داد: در استان البرز ۱۰۰هزارواحد صنفی وجود 
دارد که قطعا برخی از آنها هم تن به اجرای این طرح 

نمی دهند.
فردی تاکید کرد: طی روزهای گذشته ۴۰۰۰واحد صنفی 
در استان بازدید شده که از میان آنها ۷۰۰مورد تذکر 
دریافت کرده اند و در صورت عدم توجه به تذکر برخورد 

قانونی لازم صورت می گیرد.
این مسئول اضافه کرد: درست است که اصناف زیادی با 
اجرای طرح جامع مقابله با کرونا آسیب می بینند ولی 

اگر مردم سلامت نباشند، فعالیت اقتصادی معنایی ندارد.
از  حمایت  برای  مصوباتی  دولت  اینکه  بیان  با  وی 
گروه های آسیب پذیر ابلاغ کرده، اظهار کرد: قبول داریم 
این مساعدت ها پاسخگوی آسیب وارده به مردم نیست 
ولی دولت هم شرایط سختی را می گذراند و منابع مالی 

واقعا محدود است.
معاون استاندار البرز در بخشی دیگر با اشاره به افزایش 
قیمت مرغ گفت: این مسأله در حال بررسی است و 
استاندار دستور لازم برای تامین مرغ دولتی در مراکز 

عرضه را صادر کرده است.
وی افزود: کشور در وضعیت خاصی قرار دارد و امیدواریم 

با پشت سرگذاشتن این مشکلات وضعیت بهتر شود.

سرپرست معاونت میراث فرهنگی البرز گفت: امسال 
برای کاخ مروارید ۲۵۰میلیون تومان در نظر گرفته شده 

بود که فکر نمی کنم آن هم تخصیص یافته است.

عباس نوری در خصوص وضعیت محوطه ۹هزار ساله 
ازبکی با اشاره به اینکه امسال هیچ اعتباری برای مرمت 
نیافته،  اختصاص  ازبکی  تپه  وضعیت  ساماندهی  و 
اظهار کرد: به دلیل محدودیت های مالی و مشکلات 
اعتباری، هیچ یک از برنامه هایی که امسال برای مرمت و 
ساماندهی وضعیت محوطه باستانی ازبکی پیشنهاد شده 

بود، اجرایی نشده است.
وی ادامه داد: مجموع اعتبارات ملی تخصیص یافته به 
اداره کل میراث فرهنگی البرز به یک میلیارد تومان هم 
نمی رسد و بدیهی است با این اعتبار کم برنامه خاصی را 

نمی توان پیش برد.
و  بناها  بازسازی  و  مرمت  عملیات  کرد:  اضافه  وی 
مجموعه های تاریخی اغلب بسیار هزینه بر است و با این 

منابع مالی اندک نمی توان انتظار تحول خاصی داشت.
مروارید  کاخ  برای  امسال  داد:  توضیح  مسئول  این 
۲۵۰میلیون تومان در نظر گرفته شده بود که فکر نمی کنم 

آن هم تخصیص یافته است.
نوری تأکید کرد: با توجه به اینکه در شرایط تحریم فعلی 
امکان فروش نفت وجود ندارد، دولت در بحث تخصیص 

اعتبار با مشکلات جدی مواجه است .
البرز گفت: وقتی  سرپرست معاونت میراث فرهنگی 
نتوانیم نفت بفروشیم قاعدتا دولت پولی ندارد که به 
شده  باعث  همین  و  کند  تزریق  مختلف  بخش های 
عملیات مرمت و بازسازی بناهای تاریخی نه تنها در البرز 

بلکه در اغلب استان ها متوقف شود.
وی افزود: تحریم ها باعث شده در بحث صادرات غیرنفتی 
هم چندان موفق نباشیم و همین باعث شده اعتبارات 

بخش های عمرانی به میزان قابل توجهی کاهش یابد.
تا  ایجاد شود  تغییراتی  امیدواریم  ما هم  وی گفت: 
بتوانیم عملیات مرمت و بازسازی بناهای تاریخی استان 
ارزشمند کمتر  این مجموعه های  تا  از سرگرفته شود 

آسیب ببینند.

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »پژمان مهدوی فر« 
- پیشکسوت مطبوعات و فعال رسانه ای - را گرامی می دارد
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شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »علی صفرلو« 
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

رغبت بیشتر مردم به خانه 
جای آپارتمان در انگلستان

ماندگاری »کرونا« در جهان، بازار مسکن انگلیس 
بررسی های  کرد.  روبه رو  بزرگ  تغییر  دو  با  را 
بین المللی نشان می دهد رکود اقتصادی و کاهش 
گسترده  شیوع  بحران  از  ناشی  خانوارها  درآمد 
ویروس کرونا باعث شده »خانه اولی« ها در انگلیس 
قدرت خرید خود را از دست بدهند. در این میان، 
بانک های وام دهنده نیز به خاطر افزایش ریسک 
مربوط به عدم پرداخت اقساط وام مسکن، شروط 
اولیه پرداخت تسهیلات خرید به خانه اولی ها را 
سخت کرده اند. اما در سمت دیگر تقاضای مسکن 
داخل  در  آپارتمان ها  مالکان  »جزیره«،  این  در 
شهرهای بزرگ، مهاجرت به حومه برای سکونت در 

خانه های بزرگ و حیاط دار را استارت زده اند.
به گزارش »دنیای هوادار«، نشریه بلومبرگ، گزارشی 
از  معکوس  استفاده  جهانی  تجربه  در خصوص 
مالیات مسکن در انگلستان منتشر کرده است که 

بخش های منتخب آن را در ادامه می خوانید.
به عقیده نیل هودسون، بنیان گذار شرکت تحقیقات 
بازار »رسیدنتال آنالیست«، تاکنون عمده دردهای 
درآمد  با  اشخاص  جوانان،  را  بیماری  اقتصادی 
پایین و افرادی که پایین ترین توان خرید را دارند 
احساس کرده اند. در مقابل، به نظر می رسد آنهایی 
که اقدام به خرید خانه می کنند، احتمالا نسبت به 
آنهایی که حتی پیش از نمایان شدن شوک های 
بیماری به خاطر لغو شدن تعطیلات خارج از کشور 
آسیب دیدند، وضعیت مالی بهتری دارند. در کنار 
آن کاهش مالیات های خرید و همچنین وجود 
تقاضای قدرتمند برای خانه های لوکس، منجر به 

جهش قیمت  خانه در بازار مسکن انگلیس شد.
آمارهای  ارائه دهنده  شرکت  آمارهای  براساس 
خانه های  فروش  حجم  »توئنتی سی«،  مسکن 
با هزینه فروش بیش از یک میلیون یورو، پس 
و  ژوئن  ماه های  در  چشمگیر  افزایشی  ثبت  از 
جولای، در نیمه نخست ماه آگوست نیز نسبت 
به دوره مشابه سال گذشته بیش از دو برابر شد. 
در این رابطه به نظر می رسد مشتریان ثروتمند در 
حال ترک مراکز شهرها و خرید املاک در حومه 
هستند، املاکی که برای سپری کردن دوره قرنطینه 
از محیط های تفریحی و کاری کافی برخوردارند و 

از طرفی با وجود تعطیلی ها افراد دیگر نیازی به 
رفت وآمد به محل کار خود ندارند. بر این اساس 
ماه  در ۹  انگلیس  روستای  در ۱۶  خانه  فروش 
نخست سال جاری از مجموع سال ۲۰۱۹ فراتر رفت، 
فروش هایی که عمدتا در کمتر از یک یا دو ساعت 

نهایی می شدند.
مسکن  تارنمای  محققان  رئیس  دونل،  ریچارد 
موضوع  این  بیماری  این  است  معتقد  »زوپلا« 
می تواند  حد  چه  تا  خانه  که  گفت  مردم  به  را 
اهمیت داشته باشد. در مصاحبه ای که او با بخش 
»کسب وکار سی ان ان« داشت گفت: »تعطیلی های 
که  مردمی  حتی  شد  باعث  بیماری  با  مقابله 
برنامه ای نداشتند، برای خرید به بازار بیایند.« البته 
بر اساس آمارها، در حالی که تقاضا از جانب مالکان 
فعلی نسبت به سال گذشته بیش از ۵۳ درصد 
افزایش یافته، اما تقاضای خانه  اولی ها برای اولین 
بار در یک دهه گذشته دچار وقفه شده است. به 
گفته دونل، این به آن خاطر است که بانک ها در 
مواجهه با رکود اقتصادی الزامات سختگیرانه تری را 
برای اعطای وام های مسکن مدنظر قرار می دهند.

برخی کاهش های بازار مسکن نیز می تواند ناشی از 
آمارهای مربوط به مبادلات باشد. مقامات مالیاتی 
انگلیس می گویند مبادلات خانه های مسکونی در 
ماه آگوست یک چهارم زیر سطوح ماه مشابه سال 
گذشته قرار گرفت. هدسون، یکی از تحلیلگران 
مستقل با اشاره به اینکه این اتفاق تماما نمی تواند 
بسیاری از نیروهای فروش را به سمت کاهش 
قیمت های مسکن بکشاند، می گوید: »برای رسیدن 
به شرایطی که قیمت های مسکن به طور مداوم 
افزایش می یابند، شاید شما تنها به ۱۰ یا ۲۰ هزار 

خریدار فعال در ماه نیاز داشته باشید.«
و  اقتصاد  علم  تحقیقات  »مرکز  اساس  این  بر 
بازرگانی«، شرکت مشاوره ای مستقر در لندن، انتظار 
دارد قیمت مسکن انگلیس در سال آینده سقوط 
پیش بینی  این  البته  کند.  تجربه  را  درصدی   ۱۰
اقتصاددان  که  است  درصدی  از ۱۴  محتاطانه تر 
ارشد، پابلو شاه، اخیرا برآورد کرده بود، برآوردی که 
عمدتا به خاطر رونق ادامه دار بازار مسکن انگلیس 

در هفته های اخیر ارائه شده بود.

گزارش ورزشیگزارش

واجب تر از نان شب برای پرسپولیس    

تا پایان سال انجام می شود؛

راه اندازی 10 بازار روز محلی در مناطق پرتردد و حاشیه ای کرج 

سلیم نژاد تاکید کرد؛

لزوم تجهیز کارگران خدمات شهری به ماسک و دستکش

پرسپولیس در همین دو هفته لیگ بزرگترین نقطه ضعفش را فهمیده 
است: »تمام کننده ندارد«.

تیمی که این همه توپ از چپ و راست و عمق و با حرکات ترکیبی 
و با برنامه مشخص روی دروازه حریف می ریزد و دست آخر تنها با 
ضربه پنالتی و دست و پای لرزان تا ثانیه های پایانی مهمانش را می 

برد یک جای کارش می لنگد.
درست که بعد از محرومیت »عیسی آل کثیر« پرسپولیس در بازی 
حیثیتی با نماینده عربستان و با همت والای بازیکنانش و عبدی 
جوان توانست از پس حریف نامدار عربستانی در شرایط سخت ده 
نفره برآید ولی هم در برابر سایپا و هم در برابر نفت آبادان، یحیی از 
اینکه توپ های تیمش به گل تبدیل نمی شود بیش از همه حرص 

و جوش خورد.
پرسپولیس بنا را بر این بگذارد که همین فردا محرومیت آل کثیر 
بخشیده شده ولی از کجا معلوم که او در یکی از حساس ترین 
بازی هایش مثلا فینال لیگ قهرمانان به دلیل مصدومیت یا دو 
اخطاره بودن و یا صدها اگر دیگر از وجود او محروم باشد. تکلیف 

چیست؟
برخی پست های حساس مثل دروازه بانی و مهاجمان ششدانگ 

نیاز به دو بازیکن کاملا هم تراز دارد. اگر فرصت بود از هر دو مهاجم 
استفاده کند اما اگر نبود یک مهاجم در سایه همیشه باشد که در نبود 
نفر اصلی تیم این قدر به بن بست نخورد. پرسپولیس با وجود لک و 
رادوشویچ از بابت دروازه بان آسوده خاطر است. ولی با محرومیت آل 
کثیر که حداقل 6 ماه او را در اختیار ندارد عملا یکی از چرخ هایش از 

دور خارج شده و خوب حرکت نمی کند.
پیروزی با یک گل هم قابل اعتماد نیست چه اینکه هر لحظه ممکن 
است حریف گلی به ثمر برساند و کار را تمام کند. فعلا با این شرایط 
سرخ ها باید قید آل کثیر را بزنند و به فکر یک مهاجم تمام کننده 
باشند. آل کثیر داشت خصوصیات فرشاد پیوس را در پرسپولیس زنده 

می کرد و چارچوب را خیلی خوب پیدا کرده بود.
ولی با رفتن او امید است به فکر بنجل های بخت برگشته نباشند و 
دلال ها یک عتیقه را به سرخ ها قالب نکنند. فعلا یک مهاجم فرصت 
طلب و تمام کننده از نان شب هم برای پرسپولیس واجب تر است. 
خدا کند که یحیی و دستیارانش به چنین موردی برسند و او را در 

لیگ آماده نبرد برای فتح لیگ قهرمانان آسیا کنند.

رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی 
شهرداری کرج گفت: ۱۰ بازار روز محلی تا پایان امسال در مناطق پرتردد 

و حاشیه ای کرج ایجاد می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، احمد خیری با اشاره به تعداد بازار روزهای 
فعال کرج، اظهار کرد: در حال حاضر ۱۰ بازار روز فعال در مناطق مختلف 

شهر به شهروندان خدمات ارائه می دهند.
او ادامه داد: تلاش داریم از طریق این بازار روزها کالای با کیفیت و با 

قیمت مناسب را به متقاضیان عرضه کنیم.

رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی 
شهرداری کرج با اشاره به برنامه ریزی برای ایجاد ۱۰ بازار روز محلی 
تا پایان سال ادامه داد: این بازار روزها در مناطق حاشیه ای و پرتردد 
با هدف ایجاد عدالت در خدمات رسانی به همه شهروندان به بهره 

برداری می رسد.
به گفته خیری مجموع این بازار روزهای محلی دو هزار و ۵۰۰ متر به 
فضای خدمات رسانی سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده 

های کشاورزی شهرداری کرج اضافه می کند.

رئیس شورای اسلامی شهر کرج گفت: با توجه به ادامه دار شدن 
شیوع کرونا و احتمال آغاز موج های جدید اپیدمی، انتظار داریم 
تجهیز مستمر کارگران خدمات شهری به ماسک و دستکش مد نظر 
مسئولان مربوطه باشد تا سلامتی زحمتکشان بی ادعای شهر در 

معرض خطر قرار نگیرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، اکبر سلیم نژاد عصر یکشنبه در صد و 
بیست و چهارمین جلسه رسمی شورا که با حضور نمایندگان مردم، 
شهردار و معاونین او، مشاوران و اصحاب رسانه برگزار شد، فرا رسیدن 
هفته بسیج را به محضر ملت ایران و خانواده شهدا تبریک گفت و 
اظهار کرد: بسیجیان در هشت سال دفاع مقدس و پس از آن در 
عرصه های تولید، سازندگی، کشاورزی و همچنین در بحران ها و بلایا 
پشتیبان مردم و نظام بوده اند و در دوران شیوع کرونا نیز در صف 

مقدم دفاع از سلامت جامعه فعالیت جهادی دارند.

ضرورت مشارکت عمومی جهت اهدای خون

او با دعوت از مردم برای پیوستن به فریضه اهدای خون برای کمک 

به سلامتی افراد مبتلا به بیماری، تصریح کرد: با توجه به اعلام نیاز و 
دعوت سازمان انتقال خون برای مشارکت عمومی جهت اهدای خون، 
امیدواریم با مشارکت حداکثری در این امر خداپسندانه بتوانیم قدمی 

خیر در راه نجات جان همنوعان و بیماران برداریم.
رئیس شورای شهر کرج آغاز محدودیت و قرنطینه دو هفتگی مصوب 
ستاد ملی مقابله با کرونا را گفت و ادامه داد: در این راستا انتظار 
داریم پروتکل های بهداشتی در ساختمان های اداری شهرداری کرج 
رعایت و در برگزاری جلسات درون سازمانی طبق بخشنامه های ابلاغی 
اقدام شود، همچنین معاونت خدمات شهری دستکش و ماسک را 
به صورت مستمر در اختیار کارگران قرار دهد تا در شرایط ایمن به 

شهروندان خدمت رسانی کنند.
سلیم نژاد گفت: با توجه به بارش شدید باران در روزهای جاری که 
احتمال بارش برف نیز از سوی سازمان هواشناسی داده شده است، اکیپ 
های عملیات زمستانی شهرداری اقدامات لازم را در دستور کار قرار دهند 
تا شهروندان بدون زحمت در سطح شهر تردد داشته باشند، به ویژه در 

نقاطی از شهر که احتمال وقوع سیلاب و آبگرفتگی معابر بیشتر است.

شهری

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

 Dhafer Youssef اثری از ظافر یوسف Electric Sufi آلبوم جاز معاصر صوفی الکتریک
آهنگساز، نوازنده و خواننده تونسی است. او با انتشار آلبوم ملک Malak توانایی خود 
در تلفیق المان های موسیقی شرق و غرب با صدای گیرای خود را به معرض نمایش 
گذارد. موسیقی او عمیقا ریشه در فرهنگ و سنن مردم شمال آفریقا و غرب آسیا دارد 
و در همراهی با آوای متفاوت او که ریشه در آداب و سنن فرهنگی این منطقه دارد 
با سازبندی مدرن شرقی و غربی، مخاطبانی فراتر از یک گستره جغرافیایی را هدف 

گرفته است.
آلبوم صوفی الکتریک اثری است که ساختار آن از نام آن مشخص است و این ویژگی 
در طرح دیجیتالی کاور آلبوم نیز مشهود است. در این آلبوم بیش از گذشته از سازهای 
غیرآکوستیک بهره گرفته شده است و به همین سبب موسیقی این آلبوم مدرن تر از 
دیگر آثار او است. در صوفی الکتریک بیش از آلبوم اول او، شنونده قطعاتی با موسیقی 
بی کلام هستیم که باعث می شود این آلبوم برای مخاطبان ناآشنا به عربی جذاب تر 
باشد. در کنار استفاده از سازهای امروزی، بار دیگر شاهد حضور سازهای شرقی و غربی 
آکوستیک و الکتریک هستیم که باعث می شود آلبوم Electric Sufi اثری تلفیقی باشد 
که گستره زیادی از احساسات، افکار، سنت ها و سبک ها را در خود داشته باشد. این آلبوم 

نشان از پیشرفت ساختار موسیقی ظافر یوسف و تطور موسیقایی او است.

Electric Sufi
:: ظافر یوسف::

در چند سال گذشته همیشه برایمان سوال بود که چرا دیگر کار خوب کمتری از 
»آنتونیو باندراس« دیده ام؟ آیا دیگر برای همیشه باید با بازی خوب این بازیگر 
دوست داشتنی خداحافظی می کردیم؟ اما امسال و با اکران فیلم »درد و افتخار« 
باندراس نشان داد که هنوز می تواند نقش های فوق العاده ای همچون گذشته بازی 

کند و این فیلم مهر تاییدی بر این مساله بود.
این فیلم درباره کارگردان سینمایی است که به طرز عجیبی با گذشته خود رو به رو 
می شود و این رو به رو شدن ها به دو شکل در فیلم نمایان می شوند که به دو زمان 

حال و گذشته خلاصه می شوند. 
باندراس در کنار »پنلوپی کروز« به قدری نقش آفرینی جذابی دارند که در تمام فیلم 
مبهوت آن ها خواهید شد.  در این فیلم قرار است به طرز عجیب اما جذابی با 
مفهوم کارما یا همان قضا و قدر دنیا ارتباط بگیریم که کارگردان به کمک فیلم نامه 
خارق العاده ای که دارد، این کار را در همان حلقه ابتدایی فیلم انجام می دهد و در 
حلقه دوم و سوم به راحتی این موضوع را حفظ می کند و حتی با اوج دادن به روند 
فیلم، آن را بسیار جذاب تر از گذشته می سازد. فکر نکنیم دیگر لازم باشد که توصیه 
کنیم چرا این فیلم می تواند به یکی از بهترین تجربه هایتان در سال ۲۰۱۹ بدل شود 

و قضاوت را به شما می سپاریم.

درد و شکوه
::   آنتونیو باندراس    ::

»هنر خوب زیستن« نوشته رولف دوبلی )۱۹۶۶(، نویسنده کتاب مشهور »هنر شفاف 
اندیشیدن« است. کتاب هنر خوب زیستن، ۵۲پیشنهاد کاربردی برای رسیدن به 

آرامش، ثروت و موفقیت را عرضه می کند.
از روزگاران قدیم، انسان ها همواره از خودشان پرسیده اند معنای داشتن یک زندگی 
خوب چیست؟ چطور باید زندگی کنیم؟ اجزای تشکیل دهندۀ یک زندگی خوب چه 

هستند؟ 
نقش تقدیر در این میان چیست؟ نقش پول چطور؟ آیا چگونگی برخورداری از یک 
زندگی خوب پرسشی ذهنی یا مربوط به در پیش گرفتن نگرشی خاص است؟ یا این که 
مقصود از آن رسیدن به هدف های مشخصی در زندگی است؟ آیا بهتر است که فعالانه 

در جست وجوی شادی باشیم، یا این که صرفاً از غم و ناراحتی دوری کنیم؟
هر نسلی به شکلی متفاوت با این پرسش ها مواجه می شود اما پاسخ ها همواره به طور 
اساسی مأیوس کننده اند؛ چون ما دائماً در تلاش برای رسیدن به یک اصل یا یک قانون 
واحد هستیم؛ درحالی که چنین نوش دارویی وجود خارجی ندارد. دنیا آن قدر پیچیده  

است که خلاصه  کردنش در یک نظریه یا تعدادی اصل علمی غیرممکن است.
آن چه باید برای خوب زیستن رخ دهد در ذهن ما است. ما به یک جعبه ابزار ذهنی نیاز 
داریم، مجموعه ای متشکل از ابزارهایی که امکان فهم بهتری از جهان را به ما می دهند.

هنر خوب زیستن- رولف دوبلی
::  ترجمه: امید کریم پور-علی اکبر نصرالهی     ::

کتابفیلم موسیقی

جهان سینما

بیضایی مستند »آوازِ باد« را به پایان رساند
فیلم مستند »آواز باد« به کارگردانی سودابه 
بیضایی با کنکاش در زندگی طاهر یارویسی 
یکی از مقام نوازان تنبور در شهر گهواره استان 
با  مواجهه  و  امروز  مدرن  انسان  واکاوی  به  کرمانشاه، 

خلاءهای عاطفی و روحی اش می پردازد.

جلیل سامان از ساخت »زیر خاکی۲« انصراف داد
خاطر  به  که  کرد  اعلام  سامان  جلیل 
فصل  بازپخش  حال  شامل  که  سانسورهایی 

اول سریال »زیر خاکی« شده  است، فصل دوم 
را نمی سازد.

سریال نوروزی شبکه دو مشخص شد
شبکه های  نوروزی  سریال های  اعلامِ  از  بعد 
دیگر، »خانه عزیز« وارد مرحله پیش تولید شد 
تا با شروع مراحل تولید، برای پخش نوروزی از 

شبکه دو آماده شود.

زن شگفت انگیز ۱۹۸۴ در سینماهای چین
 ۲۸( دسامبر   ۱۸ از  شگفت انگیز ۱۹۸۴«  »زن 
آذر( در سینماهای چین اکران می شود. این 

یک هفته جلوتر از آن است که این فیلم در 
سینماهای آمریکای شمالی به نمایش درآید.

»مرگ روشن« عرضه اینترنتی شد
کارگردانی مسعود  به  مستند »مرگ روشن« 
نوری در  آلودگی  با موضوع موضوع  دهنوی 

شهر تهران عرضه اینترنتی شد.

»#هشتادی_ ها« در تهران کلید خورد
امیرحسین خلیل زاده فیلمبرداری مستند بلند 
جدید خود را به تهیه کنندگی سعید الهی و با 

عنوان »#هشتادی_ها« در تهران آغاز کرد.

دبیر سی ونهمین جشنواره تئاتر فجر با توجه به شیوع 
ویروس کرونا برای آن دسته از کارگردان های متقاضی که 
به دلیل تعطیلی تئاتر در شرایط کرونایی از اجرا بازماندند، 

شرایط متفاوتی را در نظر گرفت.
به گزارش »دنیای هوادار«، حسین مسافرآستانه با در نظر 
گرفتن تعطیلی تئاتر برای گروه های نمایشی که طبق 
فراخوان می توانستند تقاضای خود برای حضور در بخش 
صحنه ای جشنواره تئاتر فجر ارائه دهند، شرایط متفاوتی 

را در نظر گرفت.
طبق اعلام دبیر جشنواره سی ونهم تئاتر فجر، گروه های 
نمایشی که در جدول برنامه های تماشاخانه های تهران و 
شهرستان ها قرار داشتند ولی به اجرای عمومی نرسیده اند 
می توانند ضمن هماهنگی با شورای ارزشیابی و نظارت 
اداره کل هنرهای نمایشی و دریافت مجوز، تا ۱۵آذرماه 
فرایند ثبت نام در سایت را مطابق فراخوان اعلام شده 

انجام دهند.
سی ونهمین  دبیرخانه  سوی  از  اعلامی  فراخوان  در 
جشنواره تئاتر فجر، آثاری  که در فاصله  زمانی اول  آبان۹۸ 
تا پایان شهریور۹۹ اجرا شده باشند، می توانستند حداکثر 
تا تاریخ پایان مهر۱۳۹۹ فرآیند ثبت نام در سایت جشنواره 

را انجام دهند.
همینطور آثاری که در فاصله  زمانی اول مهر ۹۹ تا ۳۰آبان 
سال جاری قرار اجرا داشتند، می توانستند حداکثر تا تاریخ 
۵آذر۱۳۹۹ فرآیند ثبت نام  در سایت جشنواره را  انجام دهند 
که بر اساس تصمیم دبیر جشنواره هر اثر نمایشی که در 
این دو بازه ی زمانی قرار اجرا داشته و به دلیل شرایط شیوع 
ویروس کرونا امکان اجرا پیدا نکرده است می تواند تا زمان 
در نظر گرفته شده )۱۵آذر( نسبت به ارائه درخواست خود و 

ثبت نام در سایت جشنواره مطابق با فراخوان اقدام کند.
این تصمیم با توجه به محدودیت های ستاد مقابله با کرونا برای 

فعالیت مراکز هنری در سال جاری در نظر گرفته شده است.
حسین  دبیری  به  فجر  تئاتر  جشنواره  سی ونهمین 

مسافرآستانه برگزار می شود.
نمایش های صحنه ای سی ونهمین جشنواره تئاتر فجر در 
یک بخش »رقابتی« )مسابقه  بزرگ تئاتر فجر( و یک بخش 
»غیر رقابتی« )بخش ویژه( اجرا خواهند شد و حداکثر 
ظرفیت پذیرش آن ها به ترتیب ۳۲ و ۲۵ اثر خواهد بود. 
بخش خیابانی نیز با پذیرش حداکثر ۳۵نمایش برگزار 

خواهد شد.
در بخش خیابانی سی ونهمین جشنواره تئاتر فجر بخشی 

ویژه تحت عنوان »سرباز انقلاب« در نظر گرفته شده است 
که در راستای ترویج فرهنگ ایثار، مقاومت و همچنین 
قاسم  حاج  شهید  شامخ   مقام  پاسداشت  و  تکریم 
سلیمانی با همکاری و حمایت بنیاد شهید و ایثارگران 

برگزار خواهد شد.

نماهنگ سمفونی »شهرزاد« با اجرای ارکستر سمفونیک 
بانوان »سرزمین مادری« برای ادای احترام و پاسداشت 
فداکاری های کادر درمان در مبارزه با کرونا بشر منتشر شد.

شامل  ویدیو  موزیک  این  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
سوئیت شماره ۶ )اجرای ارکسترال( و سوئیت شماره ۹ 
)اجرای دوئت( از سمفونی شهرزاد است که توسط ارکستر 
نزهت  رهبری  به  مادری«  »سرزمین  بانوان  سمفونیک 

امیری و با هنرمندی ۳۰نوازنده بانوی ایرانی، در محوطه باز 
بنیاد رودکی به سفارش و تهیه کنندگی معاونت ریاست 

جمهوری در امور زنان و خانواده، اجرا و منتشر شد.
این اثر پس از ماه ها تلاش بی وقفه در شرایط سخت و پر از 
ریسک کرونایی و پشت سرگذاشتن مراحل عدیده  انجام یک 
پروژه ی فرهنگی-هنری در مهرماه۱۳۹۹ به سرانجام رسیده است.
جرقه این طرح با پیشنهاد معاونت ریاست جمهوری در 

درمان  کادر  فداکاری های  به پاس  و خانواده،  زنان  امور 
کرونا و در جهت امیدبخشی در شرایط کرونایی حاکم بر 
خانواده ها زده شد و گروه اجرایی با انگیزه ای دوباره پس 
از اینکه برای تولید چنین کاری پیشتر با مشکلات عدیده 
ای روبرو بوده، با برآوردها و چیدمان طرحی جدید، اقدامات 
را مجددا آغاز و نتیجه نهایی پس از چندین ماه تلاش، 

آماده و منتشر کرد.

نمایش

تصمیم جدید دبیر جشنواره تئاتر فجر با توجه به شیوع ویروس کرونا

ارکستر سمفونیک بانوان »سرزمین مادری« منتشر کرد

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »میرزا جبار عسگرزاده« -بنیان گذار 
نخستین کودکستان و نخستین مدرسه ناشنوایان ایران- را گرامی می دارد
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »همایون بهزادی« 
-اسطوره فوتبال ایران- را گرامی می دارد

ورزشی

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

احتمال حذف توقف های 
»کووید برک« تا چه میزان جدی است؟

توقف مسابقات فوتبال در دقایق 35 و 70 در هوای گرم 
توجیه پذیر است چه اینکه بازیکنان در گرمای هوا به 
شدت تحلیل می روند و آب بدن آن ها کاهش می یابد 
و باعث تضعیف قوای جسمانی بازیکنان می شود. برای 
همین هرچه به دقایق پایانی بازی های فوتبال نزدیک 
تر می شوم بازیکنان پرخاشگرتر و عصبانی تر می شوند 
و کارتهای زرد و قرمز در دقایق پایانی افزایش می یابد. 
همچنین درصد خطا و اشتباه بازیکنان افزایش می یابد.

فیفا تصمیم گرفت که قانون »کووید برک« را اجرا کند 
تا در فواصل هر دو نیمه بازی دو بار توقف ایجاد کند و 
داوران و بازیکنان دو دقیقه به کنار زمین بیایند نفسی 
تازه کنند و آبی به سر و صورت خود بزنند و آبی بنوشند 

و با آرامش بیشتری بازی را ادامه دهند.
خواهد  راه  از  که  زمستانی  و  پاییزی  سرمای  در  اما 
رسید توقف بازی در حالی که بدن بازیکنان عرق دارد 
و حرارت بدن آن ها بسیار بالاست ممکن است باعث 
اینکه  بازیکنان شود چه  سرماخوردگی و مصدومیت 
خیلی زود در هوای سرد خون و اعضای بدن منقبض می 
شود با این وجود تیم های ما تا طی دو هفته گذشته 

استقبال کرده اند و حداقل اعتراضی نداشته اند.
با این وجود، »زهره هراتیان« - مدیر مرکز پزشکی فوتبال 
ایران – معتقد است که شاید در این مورد تجدیدنظر 
کنیم و در حال حاضر مشغول جمع آوری اطلاعات از 
گروه های پزشکی تیم ها هستیم تا نتیجه نهایی را 

اعلام نماییم.
انجام  به  انتقادهایی که  در مورد  زهره هراتیان  دکتر 
کووید برک )دو وقفه در دقایق ۳۵ و ۷۰( در جریان 
مسابقات لیگ برتر انجام می شود به »دنیای هوادار« 
اینگونه توضیح می دهد: با توجه به اینکه بیماری کووید 
۱۹ پدیده جدیدی در دنیاست و عوارض دقیق ویروس 
کرونا و این بیماری را روی بدن بازیکنان نمی دانیم 
تصمیم گرفته شد که وقفه هایی مثل کولینگ برک 
با نام کووید برک اجرا شود و به همین دلیل در دقایق 
۳۰ و ۷۵ مسابقه داور برای نوشیدن آب به بازیکنان دو 
تیم و پایین آمدن دمای مرکزی استراحت می دهد. 
کووید برک از اواخر فصل گذشته در فوتبال ایران انجام 
شد و پیش از آن هم در فوتبال باشگاهی اسپانیا اجرا 

شده است.
مدیر پزشکی ایفمارک تاکید کرد: در حال حاضر نیز در 
ستاد مبارزه با کرونا در فوتبال در مورد  اجرای کووید برک 
در فصل سرما بحث و گفت و گو خواهیم کرد و البته 
بازخورد این کووید برک را از پزشکان تیم ها، بازیکنان 
و مربیان خواهیم داشت و سپس در مورد اینکه کووید 
برک ادامه یابد یا نه تصمیم گیری قطعی انجام می 
شود. البته اجرای کووید برک در راستای کاهش آسیب 
به بدن فوتبالیست ها بوده است زیرا تضعیف سیستم 
ایمنی یکی از عوامل ابتلا به بیماری کووید است و ما 
به عنوان بدنه حافظ سلامت بازیکنان از همه ابزارهای 
موجود من جمله کووید برک جهت حفظ ایمنی بدن 

بازیکنان استفاده کردیم.
وی افزود: قانون کولینگ برک نیز به این دلیل اجرا شد 
که بازیکنان در گرمای زیاد تمرکز و بازدهی شان کم می 
شد و احتمال آسیب دیدگی شان افزایش پیدا می کرد. 
اکنون با توجه به سرد شدن هوا احتمال دارد بعد از بحث 
در ستاد مقابله با کرونا در فوتبال این قانون کووید  برک 

هم لغو شود.

رزمیدریچه

»حمیده عباسعلی«:

دو هفته دیگر به ایران باز می گردم

تیم کشتی استقلال در آستانه ی انحلال

کاراته کای المپیکی کشورمان گفت: خوشبختانه بعد از عمل 
جراحی دوم روند خوبی را طی می کنم و دو هفته دیگر از آلمان به 

ایران بازمی گردم تا تمرینات خود را آغاز کنم.
به گزارش »دنیای هوادار«، حمیده عباسعلی در خصوص شرایط 
خود بعد از انجام دومین عمل جراحی در آلمان اظهارکرد: جراحی 
دوم از همه لحاظ قابل قیاس با جراحی اول در اسفندماه سال 
گذشته نبود. این درست که این جراحی نیز دردهایی داشت، اما 
طبیعتاً درد کمتری نسبت به جراحی اول احساس کردم. بعد 
از انجام جراحی ابتدایی  مشخص بود که باید در 6ماه آینده با 
انجام عمل دیگری جسم خارجی که در پایم کار گذاشته شده 

بود را خارج کنم. 
وی تصریح کرد: در آن مقطع تصمیم بر این بود که عمل دوم را 
بعد از مسابقات المپیک انجام بدهم که با تعویق المپیک و با 
توجه به زمانی که در اختیار داشتم، با صلاحدید دکتر معالجم این 
کار را انجام دادم. جسمی که در پای من قرار داشت پلاتین و پین 
نبود و یک پیچ بود که با متد متفاوت نسبت به دیگر عمل های 
ASL در پای من کار گذاشته بود و بعد از مدتی نیز باید خارج 
می شد. خوشبختانه در هفته گذشته این کار انجام شد و بعد از 
یک روز حضور در بیمارستان، هر روز توسط دکتر چک می شوم و 

رفته رفته کار فیزیوتراپی را آغاز کردم.
پیش  2روز  کرد:  خاطرنشان  کشورمان  المپیکی  کاراته کای 
بخیه های پای خود را کشیدم و بلافاصله تمرین انجام دادم 
که یک مقدار دردناک بود، اما به امید خدا با بازگشت به ایران 
دیگر بدون مشکل می توانم تمرینات خود را آغاز کنم. طبق 
بین  از  کامل  به طور  مدتی  از  دردها پس  این  پزشکان  نظر 
خواهد رفت و دیگر مشکلی در این زمینه وجود نخواهد داشت. 
فکر می کنم دو هفته دیگر ایران باشم و در این مدت نیز در 
آلمان فیزیوتراپی و تمرینات بدنسازی را انجام خواهد داد تا در 

بازگشت به ایران مشکلی نداشته باشم.

عباسعلی در خصوص نگرانی هایی که برای بازگشت او به میادین 
وجود دارد، گفت: در ورزش حرفه ای هیچ ضمانتی برای عدم 
آسیب دیدگی وجود ندارد. ورزش حرفه ای یعنی فراتر از توان 
ظاهر شدن و این موضوع قطعاً آسیب دیدگی هایی به همراه 
خواهد داشت. مهم این است که در زمانی آسیب دیدگی از لحاظ 
فکری و روند ذهنی خود را ارتقا بدهید و بتوانید از آسیب دیدگی 
عبور کنید. اگر این کار انجام شود از آسیب دیدگی عبور و در غیر 
این صورت آسیب دیدگی تکرار خواهد شد و از دوران قهرمانی 
جلوگیری می کند. وی افزود: هر ورزشکاری در زمان مصدومیت 
دوست دارد هر چه زودتر دوران نقاهت را طی کند و بتواند مجدداً 
تمرینات خود را از سر بگیرد. هیچ ورزشکاری نمی تواند کاری 
انجام بدهد تا از آسیب دیدگی جلوگیری کند. قهرمانان بسیار 
بزرگی بعد از چهار سال تلاش برای حضور در المپیک، در این 
رویداد با آسیب دیدگی مواجه شدند که این نشان از فشار زیاد 
تمرینات بوده است. من نیز از سایر ورزشکاران مستثنی نیستم 
و در این مدتی که از تمرینات دور بودم تلاش کردم از لحاظ 
ذهنی تمرین داشته باشم. تمرینات ذهنی خیلی به ورزشکاران 
کمک می کند و  این موضوع را بسیاری از ورزشکاران آسیب دیده 

عنوان کردند.
دارنده مدال نقره و برنز جهان در خصوص توقعات مسئولان و 
مردم از او برای کسب مدال در المپیک گفت: به خاطر این اتفاق از 
مردم و مسئولین ممنون هستم، اما من نیز مانند سایر ورزشکاران 
می توانم سفت و سخت و به دور از حاشیه تمرین کنم تا بتوانم 
برای بهترین اتفاق بجنگم. هیچ وقت قول مدال نمی دهم، اما 
همیشه قول تلاش می دهم و قول می دهم برای المپیک نیز 
هر چه در توان داشته باشم را ارائه کنم. مصدومیت و دوری از 
تمرینات باعث شده است که در حال حاضر تشنه تمرین باشم و 
امیدوارم هر چه زودتر مراحل درمان به اتمام برسد تا با بازگشت 

به تمرینات برای سربلندی کشور و مردم در المپیک تلاش کنم.

اعضای هیات مدیره باشگاه استقلال علاقه ای به تیم داری در لیگ 
کشتی ندارند.

یکی از اقداماتی احمد سعادتمند در زمان مدیرعاملی باشگاه 
استقلال انجام داد، تیم داری در رشته کشتی بود. او با تبلیغات 
زیاد تیم کشتی استقلال را راه اندازی کرد و به مسابقات لیگ این 
رشته فرستاد. حالا اما این تیم در آستانه انحلال قرار گرفته است.
با گذشت بیشتر از یکماه از برکناری احمد سعادتمند با توجه به 
مشکلات مالی موجود در باشگاه استقلال اعضای هیات مدیره این 
باشگاه قصد تیم داری در لیگ کشتی را ندارند. مسئولان استقلال 
در این خصوص تصمیم گرفته اند که تیم کشتی باشگاه را منحل 
کنند و تمرکز خود را روی تیم فوتبال و لیگ برتر این رشته بگذارند.

با این شرایط احتمالا به زودی شاهد انحلال تیم کشتی استقلال 
خواهیم بود. این مساله یکی از موضوعاتی است که در جلسه 

فردای هیات مدیره استقلال مورد بحث قرار خواهد گرفت.
این در حالی است که لیگ کشتی هنوز به پایان نرسیده و باید 
دید با انحلال تیم استقلال فدراسیون و سازمان لیگ کشتی چه 

تصمیمی خواهند گرفت.

سیدفرشاد فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

سوژه
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ورزشی

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »شمیم آرام« 
- ورزشکار سابق رشته کبدی - را گرامی می دارد

آلکنو رسما سرمربی تیم ملی والیبال شد
ولادمیر آلکنو با امضای قراردادی رسما سرمربی تیم ملی والیبال ایران شد. او در 

رقابت های المپیک توکیو و لیگ جهانی۲۰۲۱ هدایت والیبالیست های ایران 
را بر عهده خواهد داشت. این مربی روس از ماه جاری)آذر( فعالیت خود 

به عنوان سرمربی تیم ملی ایران را آغاز کرده است اما از فروردین ماه 
سال آینده وارد ایران خواهد شد.

مارک گسول به لیکرز پیوست
طبق خبر منتشر شده در سایت رسمی بسکتبال NBA، مارک گسول ستاره 

و سنتر نام آشنای تیم ملی اسپانیا با عقد قراردادی دوساله به تیم 
لس آنجلس لیکرز، قهرمان فصل گذشته این رقابت ها پیوست. 

سنتر ۳۵ساله فصل گذشته تورنتو رپترز به دلیل مصدومیت از 
ناحیه همسترینگ، تنها در ۴۴بازی برای تورنتو به میدان رفت.

شکست یاران استکی در هفته هشتم استارلیگ فرانسه
تیم هندبال سیسون رن فرانسه که ستاره هندبال ایران »سجاد استکی« را به 

 Aix خدمت دارد در هشتمین بازی خود در استار لیگ فرانسه مقابل تیم
با نتیجه ۲۴ بر ۲۳ شکست خورد.تیم رنِ فرانسه تاکنون با یک برد، سه 

تساوی و چهار شکست و کسب ۵امتیاز در رده دوازدهم استار لیگ 
فرانسه قرار دارد.

فاطمه محمدخانی: دیگر بازیکنانم مشکل کرونا ندارند
مربی تیم هندبال سپاهان در مورد شرایط بازیکنانش که مبتلا به کرونا 

بودند، گفت: در آغاز مسابقات دور رفت چند بازیکن ما کرونا گرفتند و 
به محض برگشت هم چند بازیکن دیگر درگیر شدند.حدود ۹۰درصد 

بازیکنانمان به کرونا مبتلا شدند اما دوره نقاهتشان تمام شده 
و شرایطشان خوب است و برای مسابقات دوردوم آماده هستند.

لیست نهایی بازیکنان تیم ملی بسکتبال اعلام شد 
لیست نهایی تیم ملی بسکتبال ایران برای حضور در پنجره دوم انتخابی 

کاپ آسیا صبح دیروز اعلام شد. تیم ملی بسکتبال کشورمان شب 
گذشته برای حضور در پنجره دوم مسابقات انتخابی کاپ آسیا تهران 

را به مقصد دوحه ترک کردند. ایران در این پنجره، شنبه 8آذرماه با 
عربستان و دوشنبه 10آذرماه با سوریه دیدار می کند.

آغاز دوباره تمرینات شاگردان رضا یزدانی 
درحالی که قرار نیست دور برگشت لیگ برتر کشتی با تعویق دوباره ای 

مواجه باشد، دور جدید تمرینات استقلالی ها در قرنطینه از دیروز 
آغاز شد. در همین راستا قرار است دور برگشت لیگ برتر 

کشتی باز هم به صورت متمرکز و در 4 گروه الف و ب و آزاد 
و فرنگی از نهم آذرماه آغاز شود.

بازگشت دختران آمادای به میدان پرهیجان والیبال کشور
دختران والیبالیست همدان پس از سال ها دوری ازصف بهترین های 

والیبال بانوان کشور، باردیگر رهسپار میدان پرهیجان لیگ می شوند. 
سرپرست هیئت والیبال همدان گفت: آمادای درگروه الف با 

تیم های جوانان زرتشتی، مس رفسنجان، اشتادسازی مشهد، 
بانوان البرز، نفت امیدیه و راه بند کویر کرمان هم گروه است.

استقلال به لیگ برتر تکواندو می آید
تیم تکواندو جوانه از باشگاه های سازنده در تکواندو که سال ها با حمایت 

علی نامداری در رقابت های لیگ در رده های سنی مختلف حضور 
داشت، افتخارات زیادی کسب کرد و قهرمانان زیادی را به تیم های 

ملی معرفی کرد، یک بار دیگر و این بار با نام استقلال وارد لیگ 
برتر خواهد شد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

ذوب آهن تهدید به کناره گیری از لیگ کرد
و  ورزش  وزیر  به  نامه ای  در  ذوب آهن  باشگاه 
جوانان اعلام کرده است در صورت تکرار اشتباهات 
داوری علیه تیم فوتبال این باشگاه، از لیگ برتر 

کناره گیری می کند.

دژاگه: تمرکزم روی تراکتور است نه تیم ملی
ملت های  جام  در  فوتبال  ملی  تیم  کاپیتان 
آسیا۲۰۱۹ می گوید اکنون تمام تمرکزش بر روی تیم 

باشگاهی اش است نه تیم ملی.

نعمتی: بازی با پیکان فوتبال دستی بود!
مدافع تیم فوتبال شهر خودرو گفت: بازی با پیکان مثل 
فوتبال دستی و حریف ما تاکتیک اصلی اش پرتاب اوت بود.

دمیرال بازی با فرنس واروش و بنونتو را از دست داد
بازی  دو  در  یوونتوس  فوتبال  تیم  ترکیه ای  مدافع 
پیش روی این تیم به دلیل مصدویت غایب خواهد بود.

منچسترسیتی برای خرید مسی اقدام نخواهد کرد
باشگاه  که  شده  مدعی  انگلیسی  رسانه  یک 
کاپیتان  خرید  برای  ندارد  قصد  منچسترسیتی 

آرژانتینی تیم فوتبال بارسلونا اقدامی انجام دهد.

محرومیت ۵ساله رئیس کنفدراسیون فوتبال آفریقا 
رئیس کنفدراسیون فوتبال آفریقا به دلیل نقض 
قوانین به مدت پنج سال از سوی فیفا از هرگونه 

فعالیت مرتبط با فوتبال محروم شد.

رونالدو تا سال ۲۰۲۲ در یوونتوس می ماند 
قرارداد  پایان  تا  یوونتوس  پرتغالی  ستاره  فوق 

فعلی اش در این تیم خواهد ماند.

تنها یک شکست، برای استقلالِ »محمود فکری« کافی بود 
تا از زمین و زمان، خیل عظیمی از انتقادات و هجمه ها 
شاید  شود،  وارد  تیم  این  به  غیرمنطقی(  و  )منطقی 
اشتباهات تاکتیکی کادرفنی استقلال و در ادامه قرار گرفتن 
در جنگ روانی ای که فولادی ها آغاز کرده بودند از اصلی ترین 
دلایل شکست استقلالی ها بود، اما خبری از سوی نزدیکان 
تیم و چندین رسانه ی معتبر به گوش رسید که در عین 

حیرت، نگرانی استقلالی ها را هم در پی داشت. 
مقام  در  مظلومی«  »پرویز  که  است  قرار  این  از  اوضاع 
و  می کند  دخالت  مسائل فنی  در  استقلال«،  »سرپرست 
به جای پست اصلی خویش، سودای سرمربیگری آبی های 
پایتخت را دارد. شنیدن این خبر می تواند عواقب بسیار بدی 
برای تیم محمود فکری داشته باشد، ترافیک در نیمکت 
برهانی«  »آرش  عمران زاده«،  »حنیف  حضور  با  استقلال 
»پرویز  و  مرفاوی«  »عبدالصمد  تا  علی دفتری«  »امید  و 
را پیش  مظلومی« و... که هریک سابقه »سرمربیگری« 
از این در رزومه ی خود داشته اند، باعث شده تا فی المثل 
مربی ای که شخصاً سالیان سال به عنوان سرمربی در استقلال 
فعالیت می کرد، امروز دستیاری فکری - که سابقا دستیار 
خودش بوده! - را تاب نیاورد. گرچه آن طور که مشخص 

است، محمود فکری نیاز به یک دستیار بادانش و البته 
باتجربه دیگر هم دارد، اما با هر شرایطی، سرپرست تیم حق 

دخالت در مسائل فنی را ندارد.
ماجرا از آنجایی شروع شد که ۱۹ مهرماه، پرویز مظلومی 
که سرمربی وقت تیم ملی جوانان بود، سرپرست استقلال شد، 
انتصابی که برخلاف دیگر اعضای تیم، شدیدا مورد انتقاد 
هواداران قرار گرفت. در شرایطی که جایگاه »سرپرست« 
اما دراختیار  مقامی بس مهم و حیاتی به شمار می آید 
گذاشتن چنین پستی به امثال پرویز مظلومی در همان 

ابتدا حرف و حدیث های زیادی را به وجود آورد.
از  و  باشد  زبان انگلیسی  به  مسلط  باید  تیم  سرپرست 
مدیریت ورزش سررشته داشته باشد و مهم ترین وظیفه اش 
»تامین نیازهای اساسی تیم« و »هماهنگی های مربوط 
به تیم« است، مانند »زمین تمرین«، »البسه« و »GPS« و 
هرآنچه که نیاز تمرین را رفع و رجوع کند، معیارهایی که 
نه تنها پرویز مظلومی از آن کاملا محروم است و اکنون در 
پست اصلی اش هم به درستی فعالیت نمی کند که هیچ، 
قصد دخالت های وقت و بی وقت در مسائل فنی هم دارد، 
طبق شنیده ها، فیکس شدن »آرش رضاوند« در ترکیب 
ابتدایی تیم در دیدار با فولاد و هم چنین تعویض »محمد 
دانشگر« و عدم استفاده از »مهدی مهدی پور« با اصرار پرویز 
مظلومی انجام شده است و اگر این موضوع صحت داشته 
باشد، محمود فکری و دیگر اعضای کادرفنی استقلالی ها 
هم به اندازه مظلومی مقصر هستند. چرا که هرچه هم 
از احترام و حفظ جایگاه پرویز مظلومی برای دلایل این 
اعمال صحبت کنند، باز هم نمی تواند مقبول هواداران باشد، 
زیرا با این اوصاف، حیطه ی وظایف در استقلال تعریف 
نشده است و با تکرار این موضوع باید منتظر ضرباتی بس 

مهلک تر به پیکر نیمه جان استقلال باشیم.
اما در شرایطی که استقلال در بازی فولاد به دلیل اشتباه که 
چه عرض کنم، فاجعه ی جناب مظلومی - سرپرست تیم - 
از دقیقه ی ۸۷ تا ۹۶ که کادرفنی متوجه مصدومیتمحمد 
تیم  انجام دهند، سرپرست  را  تعویض  و  دانشگر شوند 
مصدومیت و ۱۰ نفره بازی کردن استقلال پس از مصدومیت 
و بیرون رفتن محمد دانشگر را متوجه نشده بود و به اطلاع 
کادرفنی نرسانده بود و ماجرا آنجایی ترسناک می شود که 
استقلال گل دوم را در شرایطی دریافت کرد که ۱۰ نفره بود! 
حالا پرویز مظلومی با این سطح از تعهد کاری در سمت 
سرپرستی تیم، با چه معیاری و مشخصه ای به خود اجازه 
داده است که در مسائل فنی دخالت کند؟ گرچه در همین 
دیدار با فولاد چندین مرتبه به شکل عجیبی در کنار زمین با 

بازیکنان صحبت می کرد.
محمود فکری باید بداند که در این مباحث، احترام و سکوت 
معنایی ندارد و تا کار از کار نگذشته است، باید شرح وظایف 
تمام افرادی که روی نیمکت می نشینند را مشخص کند، در 
شرایطی که مدیریت باشگاه در منفعل ترین حالت ممکن 
به سر می برد، این خود فکری ست که باید فکری به حال 
وضعیت تیم و نیمکت داغ اش بکند؛ هنوز دیر نشده و تازه 

هفته ی دوم را سپری کرده ایم... 

حرف آخر

زمزمه ها ی »منم منم« از نیمکت داغ آبی ها به گوش  می رسد؛

جدایی »پرویز« از »محمود« کلید خورد!
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